
Vážení spoluobčané,  
      velmi rychle uplynul i druhý prázdni-
nový měsíc, kdy od poloviny měsíce se 
léto snažilo dohnat to, co v červenci ne-
stihlo. Dobře tedy udělali ti občané, kteří 
si nechali dovolenou na toto období a 
užili si i doma teplot, které jsou jindy jen 
v jižních zemích. 
       V současné době provádí  E.ON  
v Jaroticích výměnu sloupového elektric-
kého vedení za zemní kabelové. Vzhle-
dem k tomu, že na těchto sloupech je 
umístěno veřejné osvětlení, musíme pro-
vést také jeho rekonstrukci. Využijeme 
probíhajících zemních prací, které prová-
dí  E.ON, a spojíme je s uložením našeho 
kabelu a výměnou veřejného osvětlení. 
Takto bychom chtěli rekonstruovat veřej-
né osvětlení ve všech částech, protože 
snahou E.ONu je  veškeré elektrické ve-
dení kabelizovat.
       1. září byl zahájen nový školní rok a 
v našem případě opravdu  nový. V dubnu 
tohoto roku proběhl konkurz na místo 
ředitele školy a v něm zvítězil Mgr. Pavel 
Kozák, kterého rada města následně jme-
novala do funkce. Chtěl bych mu popřát 
do jeho náročné a nikdy nekončící práce 
mnoho úspěchů, dobré spolupracovníky a 
hlavně dostatek finančních prostředků, 
aby se mirotická škola mohla dále rozví-
jet. Do této doby zastupující ředitel  Mgr. 
Pavel  Fanta, který  mě 5 let zastupoval, 
se do konkurzu nepřihlásil. Chtěl bych 
mu vyjádřit dík za práci, kterou odvedl 
pro mirotickou školu. Velký dík samo-
zřejmě patří i jeho zástupkyni  Mgr.  Janě 
Trázníkové, která naší škole  obětovala  
velký kus svého života a bude zde dále  
působit jako učitelka  I. stupně. 
        Další změna, která na škole proběh-
la, se týká provozního úseku. Na zaslou-
žený odpočinek  odešel  pan František  
Novák, který zde 42 let  působil jako 
školník a byl nedílnou součástí  vedení 
školy při zajišťování jejího provozu. I 

jemu bych chtěl vyjádřit velký dík za více 
jak dvacet let naší vzájemné spolupráce. 
       10 .  s rpna  se  usku tečn i lo 
v mimořádném termínu 6. zasedání zastu-
pitelstva města, protože bylo potřeba 
schválit dodavatele na opravu vstupních 
prostor do základní školy. Bohužel,  se 
nestihla uskutečnit tato oprava během 
prázdnin, protože v první výzvě se nena-
šel zájemce o tuto akci a teprve na výzvu 
některých firem bylo možné provést vý-
běrové řízení. Věřím, že tato výstavba 
proběhne rychle a dodavatel po uplynutí 
zákonné doby bude moci výstavbu reali-
zovat, protože stavbou vznikne určité 
omezení vstupu do školy. 
       Dále ZM schválilo dodavatele na již 
zmiňovanou výměnu veřejného osvětlení 
v Jaroticích, složení komisí pro výběrové 
řízení na dodavatele  I. etapy výstavby  
ČOV, cenu pozemku 50 Kč za m2 
k prodeji v k.ú. Bořice, převod majetku 
od Dobrovolného svazku obcí severního 
Písecka do majetku města a zvolilo Ing. 
Hanu Duškovou členkou  RM za odstou-
pivšího Ing. Václava Sladovníka.
      Z výsledků hospodaření můžeme 
zhodnotit plnění úkolů v rozvoji města za 
sedm měsíců roku 2011 a připravit usku-
tečnění zbývajících akcí plánovaných na 
poslední  t řet inu tohoto roku.  
Z finančního hlediska je situace města 
následující. Příjmy za 7/12 roku činily 
12,275 mil Kč, což je 63 % 
z plánovaného rozpočtu a je to  cca o 50 
tis Kč více než v loňském roce. 
     Toto vysoké procento je příznivě 
ovlivněno daňovými příjmy, které činí  
skoro 68  % celoročního plánu. Věřím, že 
stav hospodářství neovlivní již letos tento 
trend a příznivá  situace bude trvat i nadá-
le. V oblasti výdajů se daří držet  rozpo-
čet  jako ziskový, protože výdaje za sedm 
měsíců činily 10,884 mil Kč , což je 56  
% ročního rozpočtu. Ale tento stav je 

pouze „prozatímní“, protože velké výdaje 
nás čekají právě v závěru roku.      
                                                                                                                             

                                        M. Brunclík
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16. zasedání   RM  3. 8. 2011 

Rada schválila: 
-uhrazení podílu na výměně vstupních
dveří u domu čp. 260,

-pronájem části budovy a pozemku parc. 
č. 340,341 a 905/12 v k.ú. Mirotice Klu-
bu vojenské historie,

-platový  výměr ředitele školy,
-provedení nátěru lávky přes řeku 
Lomnici,

-výměnu okna v koupelně bytu č. 4, 
v domě čp. 64,

-složení komisí pro výběrové řízení na

dodavatele stavby „Rekonstrukce vstup-
ních ploch před školní budovou  čp. 234 
v Miroticích“,

-přijetí dvou pracovníků  na VPP,
-výměnu podlahové krytiny na vlastní
náklady v bytě  pí Strakové v domě 
čp. 8,

projednala :
-žádost nájemníků v domě čp. 8 o výmě-
nu  oken (stav oken bude posouzen),

-podklady pro jednání 6. zasedání  ZM,

vzala na vědomí :

-oznámení  p. Trčky na špatný stav nemo-
vitosti č. 168,

-informaci Ing.  Plichty z firmy 
PROVOD, která  připravuje projekt na
výstavbu ČOV, o nutnosti provedení
výběrového řízení na dodavatele stavby
( je to jedna z podmínek podání žádosti o
dotaci) – přítomní zastupitelé vyslovili
souhlas,

-informaci  tajemníka  MÚ  o úhradách a
nedoplatcích nájemného v městských
bytech a možnosti navýšení nájemného
pro rok 2012  - bylo doporučeno pone-
chat stávající výši nájemného.

Užívání nájemních bytů
     V současné době, kdy se ceny téměř 
všeho zvyšují, se zastupitelstvo zabývalo  
stanovením  výše nájemného na rok 2012.  
To je nyní ve všech bytech města na 
úrovni  23,80 Kč/m2.  Zastupitelé  roz-
hodli, že i v roce 2012 zůstane nájemné 
na stejné výši.  Odpověď na otázku, zda 
je tato částka vysoká, odpovídající nebo 
nízká,  bude záležet na tom, z jakého úhlu 
pohledu jí budeme posuzovat. Nájemní-
kovi se asi bude  zdát  vysoká, v krajním 
případě si možná přizná, že je únosná.   
Jinak to může vidět vlastník rodinného 
domu nebo bytu.  Rozpočte-li si výši po-
řizovacích nákladů na RD,  které mohou  
činit  cca 2,5 mil. Kč na dobu 50 let, pak  
roční “nájemné“  vychází na 50.000,-Kč, 
což je měsíčně 4.166,- Kč.  Vezmeme-li 
k porovnání pořizovací náklad na  byt 
v čp. 51, který  činil cca 1,3 mil. Kč,   aby 
se tato vynaložená částka městu vrátila za 
padesát let, muselo by roční nájemné činit 
26 tis. Kč. Jednoduchým výpočtem to je 
27,- Kč/m2.  Kde jsou náklady, které za 
tu dobu musí být vynaloženy, aby dům 
zcela nezchátral?  O nějakém zisku ani 
nemluvě.
     Již vůbec se nelze zabývat vloženým 
nákladem z pohledu   návratnosti.  Ten je 
ekonomicky zajímavý, vrátí-li se, jak 
někteří ekonomové říkají, do 15 roků.  Při 
této návratnosti by měsíční nájemné čini-
lo  7.200,- Kč,  při  20-ti  leté pak něco 
přes 5.400,- Kč.   To jen tak na okraj, aby 
bylo jasno, když si někteří nájemníci stě-
žují na současné vysoké nájemné, které 
činí  23,80 Kč/m2.  
V budoucnu se může stát, že zastupitel-
stvo budou tvořit lidé,  kteří  stávající 
přístup k nájmu  v obecních domech zcela 
přehodnotí. Nebudu rozvíjet úvahu 
v jakém smyslu.  To nechť si občan učiní 
sám. Jen připomenu, že současná poptáv-
ka po bydlení v Miroticích vysoce přesa-
huje nabídku.  Mimo tuto skutečnost  

stále více hlasů volá po vybudování do-
mu, který by měl sloužit seniorům, mimo 
pozornost nezůstává ani výstavba domu, 
který by byl potřeba pro tu skupinu lidí, 
která se dostala do situace, že i současné 
nájemné je pro ně příliš vysoké.  Shrneme
-li výše uvedené  skutečnosti,  vyvstane 
otázka, kde na to vzít finanční prostředky.  
Mimo dotační tituly  by se i příjmy 
z nájmů mohly stá t  jedním 
z rozhodujících  zdrojů  nejen na obnovu 
stávajícího bytového fondu, ale i na jeho 
další  rozšíření v podobě domů se zvlášt-
ním posláním.  
     To, že se zastupitelé rozhodli / nikoli 
nějaký úředník, jak se často presentuje ve 
sdělovacích prostředcích/  tak, jak se roz-
hodli, je určitá nabídka nájemníkům na 
řešení dalšího vývoje v jejich zatěžování.  
Bude-li i z jejich strany stejně vstřícný 
přístup v podobě péče o pronajatý  byt, 
sníží se městu náklady na opravy a tím 
budou vytvořeny podmínky pro možné 
minimální nebo žádné  budoucí zvyšová-
ní nájmů.  Mimo to nelze opomenout ani 
tu skutečnost, že obec jako  vlastník je 
daleko spolehlivějším smluvním partne-
rem, než některý soukromník.  O těchto 
skutečnostech nám stále přináší  informa-
ce   různé televizní  pořady.  
     Jaký se předpokládá vývoj v oblasti 
nájemného v následném  období,  měla 
usměrnit jakási mapa výše nájemného, 
která je zpracovávána pro celou republi-
ku. Ta by měla pro jednotlivé obce  sta-
novit rozmezí.  Jen pro zajímavost - pro 
Písek je stanoveno rozpětí 42,- až 80,-
Kč/m2.    Údajně snad město  Písek pro-
najímá byty za 87,- Kč/m2.  
     Podle poslední informace od Minister-
stva pro místní rozvoj se budou tyto ma-
teriály týkat jen  obcí nad 2.000,- obyva-
tel.  Ostatní si výši nájemného budou 
určovat  sami, to bude stanoveno na zá-
kladě vzájemné dohody.  V případě, že 

k takové nedojde, nezbude jiné řešení, 
než aby  rozhodl soud.  Mirotice budou 
asi v budoucnu vycházet z toho, že je 
nutné na jedné straně brát v úvahu finanč-
ní solventnost obyvatel, ale i potřebnost 
finančních prostředků pro rozšiřování 
bytového fondu, jeho zlepšení  a údržbu.  

     Město vlastní celou řadu domů, které 
vyžadují nebo budou v krátké době vyža-
dovat investice. U nadpoloviční většiny 
bytů je plusem to, že se jejich stáří  pohy-
buje kolem 20 roků. Z ostatních je  situa-
ce asi nejsložitější  u  domů čp. 64, 75 a 
99.  Tyto byly postaveny v době, kdy 
náklady na topení byly minimální.  
Z těchto důvodů a i úspory nákladů, jsou 
jejich obvodové zdi z pohledu tepelných 
úspor slabé. V době nízké ceny paliva 
byla situace pro nájemníky únosná. Doba 
se však změnila.  Nárůst cen paliva dnes 
na tyto dopadá dosti  tíživě.  Řešení je 
v zateplení domu. Případnou realizací 
vzniká situace, kdy město vynaloží nákla-
dy, které se mu nijak nevrátí a nájemník 
nevynaloží žádné náklady a přitom ušetří.  
Logicky z toho plyne  otázka.   Proč by 
město vynakládalo veřejné finanční pro-
středky ve prospěch jen několika nájem-
níků,  když je celá řada  věcí, které by po 
realizaci sloužily  všem občanům? 
Jedno z řešení by bylo  zateplení hradit za 
spoluúčasti nájemníků, města a dotací.  
Vložil-li by nájemník finanční prostředky 
do majetku pronajímatele, mohl by od 
něho získat například jistotu nájmu na 
vzájemně dohodnutou dobu.  Nemluvě o 
tom, že by mu zateplení  ušetřilo cca 30 
%  nákladů.  Jaká je návratnost, si každý 
snadno spočítá.  Takové řešení by přichá-
zelo v úvahu jen na základě dohody.  
Nedojde-li k ní,  je asi termín takových 
úprav na výše uvedených domech 
v nedohlednu.
                              František Hřebejk
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     Nedávno nás navždy opustila nejstarší 
občanka  obce paní Marie Čuřínová.  
Vám, kteří jste ji dobře znali, nemusím 
připomínat, kdo to byl. Těm ostatním 
snad to, že se jednalo o občanku 
z Radobytců.  Dne 18. září  by se byla 
dožila 103 roků. Byla   člověkem, který 
celý život tvrdě pracoval a přesto si  ne-
stěžoval. I přes  vysoký věk byla stále 
čilá. O její vitalitě  svědčí i to, že  do po-
slední chvíle bydlela  sama. V této sou-
vislosti je nutné připomenout  a poděko-

vat  paní Marii Márové, která se o ni sta-
rala více, než jako dobrá sousedka.  Její 
nesmírně obětavý přístup k paní M. Čuří-
nové přesahuje všechny vztahy mezi sou-
sedy, o kterých se říká, že jsou mimořád-
ně dobré.  Její nezištný přístup pomáhat 
tomu, kdo to potřebuje,  a to zvláště dnes, 
kdy se sousedské  vztahy stále zhoršují, si 
zaslouží, aby byl  zaznamenán v kronice 
města. 
     Paní M. Čuřínová říkávala… „mě již 
nikdo  nepotřebuje, ale já  potřebuji 

všechny.“ Toto moudro se týká nebo mů-
že týkat nás všech.  My, kteří jsme jí zna-
li, si při příležitosti jejích nedožitých 103-
tích narozenin připomeňme, že odešel 
poctivý a přátelský  člověk.    
     Vy, kteří jste ji neznali, jste byli ochu-
zeni o možnost potkat se s  hodným a 
pracovitým člověkem.  Čest její památce. 

                                F. Hřebejk

Omezení doby sekání trávy a řezání  dřeva

Postup při rušení hrobového místa
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RYBÁŘSKÉ      ZÁVODY
dne  10. září 2011

      Místo závodu:        Nový rybník / u silnice Mirotice – Lučkovice/

       Časový rozpis:   Prezence           7.00  -    8.30  hodin              
                        1. poločas         8 .30  -  11.00  hodin              Startovné:    mládež do 15-ti let       75,- Kč
                        Přestávka        11.00  -  12.00  hodin                                 ostatní nad 15 let       150,-Kč                
                        2. poločas        12.00  -  14.30  hodin     

                       
                         Vyhlášení výsledků                15.30 hodin   -  předání cen   

                   
                                                                                                                                                             Občerstvení zajištěno
/Zájemci se mohou hlásit předem u ředitele závodu nebo F. Hřebejka./                                                                            

     V posledním období dochází ze strany 
nájemců hrobových míst k poměrně in-
tenzivnímu rušení pronajatých míst.  
V této souvislosti je nutné připomenout, 
že hrobové zařízení,  kterým je pomník, 
obrubník, deska a další, zůstávají i po 

zrušení nájmu majetkem nájemce.  Ten je 
povinen toto svým nákladem odstranit a 
hrobové místo urovnat do úrovně terénu a  
předat správci pohřebiště, to je městu 
Mirotice.  
Dále žádáme nájemce hrobových míst, 

kteří dosud tak neučinily, o vrácení jed-
noho podepsaného výtisku nájemní 
smlouvy. 
Bližší informace poskytne  paní K. Vaňá-
čová. 

F. Hřebejk – taj. MěÚ

     Ty tam jsou doby, kdy se okolí dozvě-
dělo o tom, že soused posekal zahradu 
nebo nařezal dřevo na topení,  jen když 
jste potkali jeho zdrchanou postavu mířící 
za občerstvením.  Řezání ruční pilou -
natož sečení trávy kosou - mohli zaregis-
trovat jen osoby v nejbližším okolí, 
mnohdy ani ty ne.   Dnešní doba přinesla 
při provádění těchto prací nesmírnou 
změnu.  Motorová pila přeřízne poleno 
raz dva, nemluvě o cirkulárce.  O co se 
snížila fyzická namáhavost,  o to se zvý-
šilo informovaní okolí o tom, co právě 
dělám.  Taková cirkulárka, a je-li ještě 
tupá, to je pro naše uši v široko dalekém 

okolí doslova pošušňáníčko.  Přidáme-li 
k tomu brzké sobotní nebo nedělní ráno / 
případně pozdější večerní hodiny/ nemá 
to chybu. Je-li taková činnost provozová-
na ještě  i během  pracovního týdne, ztrá-
cí tolerantnost  i ti největší flegmatici.  
Jak celou věc řešit ?  Posekat zahradu a 
nařezat  dřevo se musí.  Dnes se to bez 
zvukového doprovodu neobejde.  K ruční 
pile a kose se  nikdo asi nevrátí. Pro něja-
ká omezující  nařízení budeme asi velice 
těžko hledat oporu v právních předpisech.   
Jedním z kroků by mohla být vzájemná 
ohleduplnost a dohoda.  Omezujícím ča-
sem by byla ve všední den a sobotu 8 

ranní a 18 večerní hodina, v neděli pak 
neřezat a nesekat vůbec.  
Zkusme se na tomto přístupu domluvit.  
Takové omezení jen na základě vzájemné 
dohody by mohlo být ukázkou i toho, jak 
si vážíme nejen nejbližšího souseda, ale i 
těch v širším okolí.   
Nyní bude záležet na každém z nás, jak se 
k žádosti zastupitelů a i převážné většiny 
občanů o omezení nepřiměřeného hluku 
v období,  kdy většina občanů  relaxuje, 
postavíme.   
                                     F.Hřebejk
                                  tajemník MěÚ

Vzpomínka



     I mirotičtí fotbalisté vkročili do nové 
sezony 2011/2012! A tým doznal před 
sezonou řady změn. Dosavadní hlavní 
trenér Jaroslav Brejcha přenechal svůj 
post Milanu Průchovi a sám se posunul 
do role asistenta trenéra. Vedoucím muž-
stva zůstal Martin Kožený. Kádr „áčka“ 
taky prošel určitou obměnou. Na půlroční 
hostování odešel do Blatné dlouholetý 
pilíř a místní srdcař Tibor Mišiak. Nao-
pak vedení ve svém týmu udrželo Luďka 
Rozuma, Filipa Mikuláška a z Podolí 
získalo na hostování Jaroslava Štangla.
     Fotbalistům se velice dobře povedla 
příprava na sezonu. Zúčastnili se třech 
přípravných turnajů, v Miroticích, Podolí 

a Milenovicích. Pokaždé se dostal tým 
FK Mirotice do finále. Vybojoval dvě 1. 
místa a na turnaji v Milenovicích se mu-
sel smířit se stříbrnou příčkou. 
I do sezony vkročili hráči slušně a ze 
dvou odehraných kol mají na kontě 4 
body.

Odehrané zápasy:
AFK Smetanova Lhota – FK Mirotice 3-3 
(2-1)
FK Mirotice – Protivín „B“ 5-2 (4-2)

Následující zápasy:
03.9.2011 FK Mirotice – Boston Kluky, 
začátek 15:00

11.9.2011 Borovany – FK Mirotice
17.9.2011 FK Mirotice – Chyšky, začátek 
15:00
24.9.2011 Oslov – Mirotice
B tým na začátek sezony stále ještě čeká. 
I tam proběhlo mnoho změn. Trenéry 
mužstva se stali Martin Kožený a Miro-
slav Procházka. Hráčský kádr posílilo 
hlavně dravé mládí z Mirotic, které 
v minulých letech nastupovalo za mládež-
nické kategorie. Už odrostlo a nastal čas 
se poprat o místo v B týmu. Cílem bude 
hlavně zapracování těchto nadějí ke star-
ším tahounům B týmu.

W e b o v é  s t r á n k y  k l u b u  : 
www.fkmirotice.websnadno.cz

   V sobotu 6.srpna uspořádal TJ Sokol 
Mirotice na kurtech za sokolovnou 12. 
ročník tradičního nohejbalového turnaje. 
Tohoto turnaje se účastnilo celkem 16 
družstev. Družstva byla rozlosována do 
třech skupin. Kdy do každé skupiny byla 
nasazena dvě družstva dle loňského umís-
tění, kde se utkala systém každý 
s každým na dva hrané sety. Tři nejlepší 
družstva z každé skupiny se kvalifikovala 
do finálové skupiny, kde se opět  utkal 
každý s každým a jejich výsledky roz-
hodly o celkovém pořadí v turnaji. Při 
prvním utkání ve finálové skupině se zra-
nil hráč družstva Papáto Martin Řeřábek 
a z tohoto důvodu k dalším utkáním druž-
stvo nenastoupilo.
Pořadí ve skupině A: 1. Pulcovna (8), 2. 
Hoblovka (7), 3. Radomyšl (7), 4. Palírna 
(5), 5. Blatná (3), 6. Kapři (0) 

Pořadí ve skupině B: 1. Černí havrani 
(6), 2. Papáto (5), 3. Bláto na hřišti (4), 
4.Policie (4), 5. Hasiči (1)

Pořadí ve skupině C: 1. Plovárna (6), 2. 
Tukani (5), 3. Sliago tým (5), 4. Orlíci 
(4), 5. Kalenďáci (0)

Výsledky finálové skupiny :

Pulcovna – Hoblovka 2:0, Radomyšl –
Černí havrani  1:1, Papáto – Bahno na 
hřišti 2:0,
Plovárna – Tukani 2:0, Sliago tým – Pul-
covna 0:2, Hoblovka – Radomyšl 2:0, 
Černí havrani –
Papáto 1:1, Bahno na hřišti – Plovárna 
0:2, Tukani –Sliago tým 1:1, Pulcovna –
Radomyšl  
0:2, Hoblovka – Černí havrani 1:1, Bahno 
na hřišti – Sliago tým 2:0, Tukani – Ra-
domyšl 0:2,
Papáto – Sliago tým 0:2, Pulcovna – Čer-
ní havrani  1:1, Hoblovka – Povárna 1:1, 
Tukani –
Bahno na hřišti 0:2, Pulcovna – Papáto 
2:0, Hoblovka – Sliago tým 2:0,Bahno na 
hřišti –
Pulcovna 0: 2, Hoblovka – Papáto 2:0, 
Tukani – Černí havrani 1:1, Sliago tým –
Plovárna 1:1,
Pulcovna –Tukani 2:0, Hoblovka – Bah-
no na hřišti 1:1, Papáto – Radomyšl 0:2, 
Pulcovna –
Plovárna 2: 0, Papáto – Tukani 0:2, Bah-
no na hřišti – Radomyšl 1:1, Hoblovka –
Tukani 1:1,
Sliago tým – Radomyšl 2:0, Plovárna –
Papáto 2:0, Sliago tým – Černí havrani 
2:0, Radomyšl 

Plovárna 1:1, Černí havrani – Bahno na 
hřišti 2:0, Plovárna – Černí havrani 1:1

Konečné pořadí 
1.Pulcovna /Milín/ 13 b., 2. Plovárna /
Písek/ 10 b., 3. Hoblovka /Radomyšl/ 10 
b.,4. Sliago tým /Vodňany/ 8 b., 5. Černí 
havrani /Radomyšl/ 8 b., 6. Radomyšl 7 
b., 7. Bahno na hřišti /Milevsko/ 6 b., 8 
Tukani / Milevsko/ 5b., 9. Papáto /
Mirotice/ 3b.
Nejlepší hráč – Šimon Pešek /Černí ha-
vrani/ Nejstarší hráč Bohuslav Vojkůvka /
Papáto/
     Hráči s turnajem byli spokojeni a při-
slíbili účast na dalším ročníku turnaje. 
Škoda, že žádný tým z Mirotic, mimo 
pořádajícího, nebyl přihlášen.

     Tímto bych chtěl ještě jednou poděko-
vat všem, kteří se podíleli na uspořádání a 
hladkém průběhu tohoto turnaje a hlavně 
nečlenům TJ Sokol Mirotice. Jmenovitě  
Jaromír Zemek, který měl na starost ad-
ministrativu, Hana Gillová, Marie Vla-
chová a Hana Domínová,které zajišťova-
ly občerstvení, Jan Domín a Martin Řeřá-
bek, kteří upravovali hřiště. Ještě jednou 
děkuji.
                            Bohuslav Vojkůvka
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Hoblovka neobhájila

      
       Dne 10.  9. 2011  proběhne  v obřadní síni MěÚ Mirotice vítání 

      nových občánků našeho města.
     

        
       
              Jménem města Mirotic se těšíme na účast všech, kteří 

                                            chtějí spolu s námi malé občánky přivítat .                                                              

Fotbalová sezona 2011/2012



Staroegyptští bohové v podání oddílových vedoucích, zprava: Důša – balzamovač, Iva 
Jirušová – Bastet, Bára Dušková – Mút, Martina Vokatá – Isis, Velká Míša – Vadžet, 
Petra Baráčková – Ptah, Lada Klarnerová – Thovth, Eva Baráčková – Onuris, Jirka Faus
- Amon-Ré, Pája – balzamovač. V popředí zprava: Amemait (Velká Požíračka) – Karin 
Horová, faraon Ramses II - Dan Sejk, Míša Petržílková - Anúp
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Toto je poděkování všem, kteří nezištně 
pomohli s přípravou letního tábora pro 
děti, který se uskutečnil v termínu od 
23.7. – 30.7. 2011 v RZ Lučkovice. Pro-
gram tábora byl inspirován dobou staro-
věkého Egypta. Avšak doba starověku 
provázela děti vždy jen část dne. Ve zby-
lém čase se děti věnovaly zdobení triček, 
výrobě ozdobných předmětů z hmoty 
fimo, různým soutěžím ve zpěvu 
(karaoke), tanci (dance pad), cyklo i pě-
ším výletům po okolí (Mirotice,  Blatná, 
viklan v chráněném území Malý Kosatín 
u obce Boudy, …..), shlédly film 
v táborovém kině a samozřejmě nechybě-
ly diskotéky a ani závěrečná party s živou 
kapelou z Dobříše – Woccaties Band. 
V í c e  s e  m ů ž e t e  d o č í s t  n a 
www.mpaprsek.cz, kde je uveřejněna 
táborová kronika včetně fotografií ve 
Fotogalerii  Google II. K příjemnému 
prázdninovému pobytu přispěla i skvělá 
kuchyně a ochota pracovníků Rekreační-
ho zařízení Lučkovice pana Zdeňka Po-
čty.
Na tábor byla dopravena maketa pyrami-
dy, která posloužila nejen jako kulisa při 
scénkách sehraných vedoucími, ale i jako 
artefakt, který si děti mohly prohlédnout. 
Se stěhováním pyramidy(4m x 4m x 3m) 
pomohli členové spolku dobrovolných 
hasičů z Lučkovic.
Tábor navštívili i psovodi z píseckého 
oddělení Policie ČR pánové Vaňáč a Víta  
a předvedli dětem ukázky své práce. Je-
jich návštěva se u dětí setkala s velkým 
ohlasem.  Ukázku techniky přijeli před-
vést i členové sboru dobrovolných hasičů 
z Čimelic – pánové Dušan Vokatý a Sta-
nislav Válek. Díky za jejich čas a ochotu.
Poděkování patří  sponzorům, bez jejichž 
podpory by se realizace tábora též neobe-
šla. Jsou to: Město Mirotice, Lesní a ryb-
ní hospodářství Jan Michálek Cerhonice, 
GE Money Bank – pobočka Písek, pan 
Ing. arch. Petr Baráček, pan Libor Voka-
tý, manželé Horovi, manželé Kuthanovi,  
pan Ing. Petr Kolínský, pan Tomáš Koc, 
paní Kateřina Klarnerová.

Díky výše jmenovaným a díky perfektně 
odvedené práci všech táborových pracov-
níků se podařil zrealizovat prázdninový 
pobyt pro děti, na kterém se rozhodně 
nikdo nenudil ( a ani nezlobil).
Současně s táborovým pobytem byla or-
ganizovaná i tzv. 
Táborová přípravka – pro nejmenší. 
Rodiče malých dětí měli možnost přihlá-
sit své děti k 5-ti dennímu pobytu, během 
kterého si děti mohly prohlédnout jak to 
na opravdovém táboře vypadá bez rizika 
noci bez maminky. 

Táborová přípravka fungovala každý den 
od 7.00 hod ráno do 17.00 hodin odpoled-
ne. O děti se staraly studentky Pedagogic-
ké fakulty UK Praha, obor Učitelství pro 
mateřské školy. Zaměstnaní rodiče byli 
s tímto projektem zvlášť spokojeni, neboť 
jim pomohl alespoň částečně vyřešit umís-
tění dětí v období, kdy je provoz mateř-
ských škol omezen.

     Martina Vokatá, hlavní vedoucí tábora
     Občanské sdružení Mirotický paprsek

Táborová přípravka – děti pod vedením Moniky Švihálkové  při odpoledním zaměstná-

ní. V popředí Adam Matuška a Honzík Olšbaur určují právě nalezené rostliny.



Dne 22. 9. 2011 od 08:00 do 10:00 bude 
přerušena dodávka elektrické energie v 
Lučkovicích, spodní část obce Lučkovice  

od kapličky směrem na Mirotice

Dne 22. 9. 2011 od 10:30 do 12:30 bude 

přerušena dodávka elektrické energie v 
Lučkovicích, horní část obce napájená z 
nové trafostanice Komárov

Naplní se pověra?

ZPRAVODAJ MĚSTA MIROTIC
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Základní škola  Mikoláše Alše a Mateřská škola  Mirotice, okres  Písek  
PSČ: 398 01           IČO: 75 001 063          Č.ú.: 643 227 399 / 0800         Tel.: 382 229 247

Z Á  P  I  S         D  Ě  T  Í
     D O   M A T E Ř S K É   Š K O L Y   V   M I R O T I C Í C H

OD  KVĚTNA  DO  ZÁŘÍ  2011  BUDE  PROBÍHAT   ZÁPIS  DĚTÍ  DO  MATEŘSKÉ  
ŠKOLY  V MIROTICÍCH.

ŽÁDÁME  RODIČE,  KTEŘÍ  CHTĚJÍ  PŘIHLÁSIT  SVÉ  DĚTI  DO  MŠ  VE  ŠKOLNÍM  ROCE  

2011 / 2012,  ABY  TAK  UČINILI  NEJPOZDĚJI  DO  30. 9. 2011.
PO  TOMTO  DATU  NA  DALŠÍ  PŘIHLÁŠENÉ  DĚTI  JIŽ  MŠ  NEDOSTANE   STÁTNÍ  FINANČNÍ  

PROSTŘEDKY.

                                                                  Jana  Marešová, vedoucí  MŠ

E.on         Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

                    TJ SOKOL MIROTICE

POŘÁDÁ  3. ZÁŘÍ 2011 

POUŤOVOU ZÁBAVU
BEELEE BEAT Z DEELLEE

     SOKOLOVNA  20.00 HOD.                                           99,- Kč    

     Od dávných let stál na samém okraji 
Mirotic u pěšinky vedoucí  do Stráže kříž.  
Kolem  prošly desetitisíce lidí. Někteří  
s úctou věřícího, jiní možná téměř bez 
povšimnutí.  Přežil staletí i dobu, která 
těmto symbolům nebyla nakloněna.  Stál 
na místě, kde  jej postavila ruka, která 
tímto  chtěla asi za něco poděkovat nebo 
možná cosi odčinit. Skutečný důvod  zů-

stane zřejmě na věky utajen. Jisté je, že  
stál v místě, kde   nikomu  nevadil a byl 
spíše  jeho ozdobou.   Všichni jsme se  
domnívali, že tento odkaz dávných před-
ků zde bude stát navždy.  Bohužel jsme 
se mýlili.   O tom nás přesvědčil zlý člo-
věk, který měl potřebu ničit.  Nejen to, 
možná on nebo někdo jiný ještě  ulomené 

torzo kříže ukradl.  Pokusit se o zjištění,  
kdo  to způsobil,  je asi  zbytečné.
     V této souvislosti jsem si vzpomněl na 
jednu pověru, která  praví:  Pohne –li 
někdo s křížem v nedobrém úmyslu, po-
stihne jej něco špatného! Co myslíte, vy-
plní se to?   
                                        F. Hřebejk
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     V pátek a v sobotu - 12. a 13. srpna 
2011 - se v jihočeských Miroticích otřásal 
ostrov u Dolejšího mlýna. Otřásal se 
smíchem a zpěvem.
     Proběhlo zde totiž Mirotické setkání 
loutek a hudby. Osmý ročník tohoto 
divadelního a hudebního festivalu byl 
opravdu silný.
     Bouřlivé reakce sklidil Víťa Marčík se 
svou Šípkovou Růženkou, divadelní 
společnost Komedianti a jejich Romeo a 
Julie, členové divadla Sklep - Lenka Vy-
chodilová a David Noll, Jiří Bilbo Rein-
inger a Sylvie Krobová, kejklíř Vojta 
Vrtek, akrobatka Kiki na volném laně, 
Zdeněk Korčian a mnozí další.
     Salvy smíchu málem zbořily velký 
divadelní stan. To když divadlo Dno - Jiří 
Jelínek a Michal Dalecký představovali 
Svět podle Fagi.
     Seismograf mohl zaznamenat otřesy 
půdy téměř při všech koncertech.  

Například u kapely Jablkoň, Traband, 
Milan Schelinger band, Lucie revival...
     Diváci, hosté, návštěvníci, malí i velcí 
však byli naštěstí velmi dobře uzemněni. 
Kachnou, kuřecími řízky, klobásami, 
lívancemi, koláči, perníky, mnohými 
jinými lahůdkami a osvěžujícími nápoji. 
O to se postaraly občerstvovací stánky a 

především útulná Kavárenská hospůdka 
Na ostrově, kterou zde zrenovoval za-
kladatel a hlavní organizátor Mirotického 
setkání Ladislav Loisa Tomeš. 
     Skvělým vodičem byl herec a začína-
jící student pantomimy Radek Pokorný, 
který letošní festival moderoval a dodal 
mu jiskřivou energii. 
     Všichni přežili. A dokonce vypadali 
vesele a nadmíru spokojeně.
     
     Další živelná událost vás tedy čeká v 
létě 2012. Těšte se na záplavu hudby a 
vtipu, na bouři zábavy a chytré legrace, 
které nikdy není dost.
Katastrofy nechť vás míjejí!

     A pozor! Před vánocemi se zde navíc 
bude konat Zimní mirotické setkání, ten-
tokrát již sedmé ( ! ), které má ovšem 
poněkud intimnější ráz. 
Přesné datum však ještě není známo. 
Hlídejte si, prosím, internetové stránky: 
www.mirotickesetkani.cz .

                                                            
                       Marta Dietrich Dvorská

Zemětřesení v Miroticích
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A LÉTA  B Ě Ž Í  ,  V Á Ž E N Í . . .

V měsíci září se dožívají krásného věku tito naši 
spoluobčané:

Ludmila Tůmová, Mirotice 
Anna Mžíková, Jarotice
Anna Kopecká, Mirotice
Blažena Skolková, Strážovice 
Milada Vaňáčová, Mirotice
Zdeněk Hájek, Mirotice
Marie Čabrádková, Bořice
Libuše Mrázová, Mirotice

Srdečně blahopřejeme  a do dalších let přejeme hodně 
zdraví, štěstí a spokojenosti.

Město Mirotice
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           ČERNÁ KRONIKA MIROTIC
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Vyřádil se na hondě
Během večera dne 13. srpna škodil van-
dal v obci Mirotice za Dolejším Mlýnem. 
Zatím nezjištěný pachatel poškodil zapar-
kované osobní vozidlo značky Honda 
Civic. Poškrábal lak na dveřích, blatní-
cích i zadní nárazník. Majiteli tak způso-
bil škodu 4500 korun. Čimeličtí policisté 
případ řeší jako přestupek proti majetku.

Překročení rychlosti
Policisté z krajského dopravního inspek-
torátu měřili dne 16. srpna rychlost vozi-
del na silnici první třídy číslo 4 v katastru 
obce Mirotice. Krátce po šestnácté hodině 
jim v síti uvízl řidič osobního automobilu 
značky Škoda Octavia, když jel na deva-
desátce 128 km/hod.
Přestupek policisté na místě vyřešili blo-
kovou pokutou. 

Technická závada
Řidič osobního automobilu značky Cit-
roen Xsara zažil dne 18. srpna velmi ne-
příjemnou situaci na silnici první třídy 
číslo 4 v katastru obce Mirotice. Během 
jízdy ve směru na Prahu došlo vlivem 
provozně technické závady k požáru mo-
torového prostoru. 
Ve vozidle se jedna osoba nadýchala kou-
ře a lékaři ji transportovali do písecké 
nemocnice na pozorování. Škoda na vozi-
dle činí 20 000 korun.

Nedodržel bezpečnou vzdálenost
Dne 23. srpna jel řidič s nákladním auto-
mobilem značky Renault po silnici I/4 od 
Prahy na Písek. Na přímém úseku 
v katastru obce Mirotice neponechal do-
statečnou vzdálenost za vpředu jedoucím 
nákladním automobilem značky Man, 
který zpomalil, neboť chtěl zastavit pod 
Cerhonickým mostem. Došlo ke střetu. 
Při dopravní nehodě utrpěl řidič renaultu 

lehké zranění a byl převezen do písecké 
nemocnice.
Policisté u obou řidičů provedli dechové 
zkoušky na alkohol, které byly negativní.
Škoda na vozidlech přesahuje 440 000 
korun.
Policisté dopravní nehodu vyřešili 
v blokovém řízení uložením dvoutisícové 
pokuty.

Krádež dřeva
Škodu bezmála 4 000 korun způsobil 
zloděj, který v době od 28. července do 
14. srpna, kradl v katastru obce Radobyt-
ce. V místě zvaném Staviště odcizil 12 
kubických metrů palivového smrkového 
dřeva, které bylo deset let staré. Čimeličtí 
policisté případ řeší jako přestupek proti 
majetku. 




